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Protokół Nr XIX/05 z Sesji Rady Gminy w
Poświętnem z dnia 28 września 2005r.

Protokół Nr XIX/2005
z Sesji Rady Gminy w Poświętnem

z dnia 28 września 2005 r.

Sesja Rady Gminy w Poświętnem w dniu 28 września 2005r. odbywała się w sali
konferencyjnej Urzędu Gminy w Poświętnem, trwała od godz. 10:00 do godz. 13:00 obrady
prowadził przewodniczący Rady Gminy - Bogusław Ulejczyk.

W obradach udział wzięli :
- radni w liczbie 15 osób
- Jan Cymerman - wójt gminy
- Marzanna Zagórska - sekretarz gminy
- Maria Staszewska - skarbnik gminy
- Grzegorz Bartnik - radca prawny
listy obecności w załączeniu do protokołu

Ad. 1

Obrady Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy - Bogusław Ulejczyk .

Powitał Wójta Gminy – Jana Cymermana , radnych gminy, sekretarza i skarbnika gminy,
radcę prawnego oraz zaproszone osoby.

Następnie oświadczył , iż zgodnie z listą obecności na sali obrad obecnych jest 15 radnych,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum pozwalające
do podejmowania prawomocnych uchwał.

Ad. 2

Następnie przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.



3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4. Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych zgodnie z art.24
ust.12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym.

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych
zgodnie z art.24 ust.12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym.

6. Podjęcie uchwały sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu gminy za I półrocze
2005r.

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/109/05 Rady Gminy w Poświętnem z
dnia 29 września 2005r. w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć
nauczycieli szkół nie wymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, oraz
ustalenia pensum dydaktycznego nauczycieli zatrudnionych na etacie łączonym o różnych
wymiarach pensum.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/64/04 Rady Gminy w Poświętnem z dnia 22
marca 2004r. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających
powyżej 4,5% alkoholu ( z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem
sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i warunków
sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy Poświętne.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny na rzecz Gminy
Poświętne nieruchomości położonej w miejscowości Rojków, obręb Rojków.

10. Inne sprawy bieżące.

11. Zamknięcie obrad.

Zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( głosowało 15 radnych )

Ad. 3

Protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy został na 7 dni przed Sesją wyłożony do wglądu,
przewodniczący zapytał „czy są uwagi do protokołu”.

W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych uwag przewodniczący poddał pod głosowanie
protokół z poprzedniej sesji.

Protokół został przyjęty jednogłośnie ( 15 głosami za )

Ad.4

Przewodniczący Rady odczytał informację o złożonych oświadczeniach majątkowych przez
radnych. ( informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu)



Ad.5

Wójt Gminy poinformował że wszystkie osoby składające oświadczenia majątkowe złożyły
je w terminie, stwierdzając, że nie było większych uwag. (informacja stanowi załącznik do
niniejszego protokołu )

Ad.6

Skarbnik Gminy - Maria Staszewska poinformowała że sprawozdanie z wykonania budżetu
za I półrocze 2005r. było omawiane na posiedzeniach poszczególnych komisji ,
przedstawiając jednocześnie uchwałę Nr 333/0/2005 Składu Orzekającego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 1 września 2005r. w sprawie wydania opinii o
przedłożonej przez Wójta Gminy Poświętne informacji o przebiegu wykonania budżetu
gminy za I półrocze 2005r. która jest uchwałą pozytywną.

Przewodniczący odczytał uchwałę w tej sprawie która przez radnych została przyjęta
jednogłośnie. ( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XIX/111/05

Ad.7

Radca prawny dotychczas nie ogłaszano tego typu uchwał w Dziennikach Urzędowych .

Po upływie ustawowego terminu telefonicznie zgłoszono , że uchwała powinna być
ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego.

Przewodniczący odczytał uchwałę w tej sprawie, która przez radnych została przyjęta
jednogłośnie. ( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XIX/112/05

Ad. 8

Wójt Gminy że został przygotowany projekt uchwały o zwiększenie o 1 punkt sprzedaży na
napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% zawartości alkoholu.

Radca prawny - stosując tę metodę o 1 punkt myślę, że uchwała nie zostanie uchylona
przez Wojewodę.

Przewodniczący odczytał uchwałę w tej sprawie, która przez radnych została przyjęta 13
głosami za, przy 2 głosach przeciwnych. ( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XIX/113/05



Ad. 9

Wójt Gminy - omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny
na rzecz Gminy nieruchomości położonej w miejscowości Rojków jest to działka nr 97/7 o
powierzchni 1843m2 której właścicielem jest Pan Mirosław Kielczyk, na której znajduje się
boisko szkolne. Działkę tą rodzice p. Kielczyka darowali na szkołę.

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały który przez
radnych został przyjęty jednogłośnie. (głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XIX/114/05

Ad.10

Wójt Gminy – przedstawił nowego komendanta Komendy Powiatowej Policji w Wołominie -
Jana Gralę.

Tomasz Witkowski – sołtys wsi Laskowizna chciałem zwrócić uwagę na kulturę
zatrzymywania pojazdów, policjantom wydaje się, że zatrzymując mogą robić wszystko,
chyba jest odpowiednia procedura zatrzymywania a w naszym powiecie „ jesteś
bandziorem”. To że jesteśmy ludźmi ze wsi to jesteśmy oznacza, że powinniśmy być
traktowani inaczej.

Jerzy Ludwiniak - radny zawsze ceniłem policję, w niedzielę gdy jechałem z lokalu
wyborczego nie zapiąłem pasa, zostałem zatrzymany przez patrol policji, dostałem mandat
i zwrócił się do komendanta o anulowanie tego mandatu.

Jan Grala - nie mam władzy anulowania mandatu, może to zrobić tylko Sąd Grodzki, proszę
nie odbierać tego za nalot, to nie była blokada punktu wyborczego, tylko były źle
zaparkowane samochody, taka sama sytuacja była pod kościołem, parkowanie prawie na
pasach dla pieszych, co do rolników zgadzam się i przekażę policji żeby łagodniej
traktować rolników przemieszczających się na pole.

Zgadzam się także, że kultura powinna obowiązywać wszędzie i powinna być taka sama
wobec wszystkich, jest określona procedura do zatrzymywania pojazdów, jeżeli chodzi o
wystawiane mandatów to policjanci posiadają cenniki mandatów. Poruszę sprawę kultury,
na spotkaniu z naczelnikami w najbliższy wtorek.

Mirosław Piwek – radny czy jest możliwe przeprowadzenie szkolenia o ruchu drogowym w
szkołach i zakończenie kartą rowerową.

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą do p. komendanta w sprawie nielegalnej wycinki drzew,
żeby częściej sprawdzać busy, nysy z drzewem.

Władysław Majszyk - sołtys wsi Krubki – Górki - bardziej rewidować samochody
przewożące zwierzęta.



Wójt Gminy - przedstawił przybyłego na sesję przedstawiciela PKS SA z Mińska
Mazowieckiego, zwracając się jednocześnie o zwiększenie kursów autobusów w godzinach
popołudniowych ponieważ nie ma czym wracać ze szkół.

Bogdan Świadek - radny poprosił o zwiększenie kursowania autobusów z Warszawy do
Zabrańca, zwrócił się także z prośbą o uruchomienie linii autobusowej Zabraniec –
Cięciwa- Ostrowik , droga została oddana do użytku bardzo dawno.

Przedstawiciel PKS – my jesteśmy od wożenia ludzi oraz poprosił o zebranie propozycji i
przekazanie do PKS –u.

Wójt Gminy przedstawił wyniki na terenie naszej gminy w wyborach do Sejmu i Senatu
Rzeczypospolitej Polskiej które odbyły się w dniu 25 września 2005 . ( wyniki stanowią
załącznik do niniejszego protokołu) poinformował na temat ptasiej grypie, oraz zwrócił
uwagę na zakaz wypalania traw.

Teresa Szulim – sołtys wsi Kolno zapytała czy będzie w tym roku organizowana wycieczka
dla sołtysów.

Ad.11

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył obrady XIX Sesji Rady
Gminy, dziękując za udział.
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